13D EGYPT & RED SEA 埃及和红海







10 Breakfast | 10 Lunch | 10 Dinner

10 早餐 / 10 午餐 / 10 晚餐



4/5 Stars Accommodation

(Subject to changes

- Hurghada Hurghada Desert ***** (2 Nights)
- Nile Cruise, Luxon Aswan (4 Nights)
- Cairo Hilton Ramses ***** (4 Nights)



TIPPING (Not Inclusive)

• USD 130 Per Person 埃及导游和司机 全程小费 130 美金每人



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Luxor Hot Air Balloon USD150 per person 卢克索热气球 - 美金 150 每人
- Aswan Nubian Village USD 48 per person 阿斯旺努比亚村 - 美金 48 每人
- Red Sea Snorkeling Trip USD 45 per person 红海浮潜之旅 - 美金 45 每人
- Abu Simbel USD 150 per person 阿布辛贝勒 - 美金 150 每人

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,并且完全是可选的.

CAIRO 2

$\overline{L/D}$

- Corniche El-Nile is a road that extends along the length of the Nile River in almost all of Egypt's governorates and is one of the busiest streets in Cairo. You will pass by while on your way to Hurghada.
- The Egyptian Museum is the oldest archaeological museum in the middle east, and the largest collection of Pharaonic Antiques in the world.
- Coptic Cairo is a unique area with old cairo that has a concentration of a Christian Churches.
- Hanging Church is one of the oldest church in Egypt which dates to the third century.
- Church of St. Sergius was built on the grounds of the Palace of Hormisdas.
- The Mosque of Muhammad Ali is one of the most renowned historical and touristic landmarks in Egypt.

开罗

午餐/晚餐

- **尼罗河海滨大道** 是一条沿着尼罗河全长延伸的道路,几乎贯穿埃及所有省份,也是开罗最繁忙的街道之一。在前往赫尔格达的途中,你将经过这条街。
- 埃及博物馆 是中东地区最古老的考古博物馆,拥有世界上最大规模的法老古物收藏。
- 科普特开罗 是一个独特的地区,位于开罗老城区,拥有大量的基督教教堂。
- 悬挂教堂 是埃及最古老的教堂之一,建于公元三世纪。
- 圣塞尔吉乌斯教堂 建于霍尔米斯达斯宫殿遗址上。
- 穆罕默德·阿里清真寺 是埃及最著名的历史性和旅游景点之一。

CAIRO - HURGHADA 3

B/L/D

- Glass bottom boat tour get a good look at the variety of fish and other underwater life from the view of glass bottom boat.
- Hurghada City is the capital of red sea governate & one of the most important scuba-diving tourist destination around the world.

开罗 - 赫尔格达

早餐/午餐/晚餐

- **玻璃底船游览** 通过玻璃底船的视角,可以清楚地看到各种鱼类 和其他水下生物。
- **赫尔格达市** 是红海省的省会,也是世界上最重要的潜水旅游目的地之一。

HURGHADA 4

B/L/D

- Skalla High Shopping Street is a shop where you can buy different types & kinds of souvenirs inside the main town.
- Hurghada Marina Boulevard is the polar opposite of El Dahar, where everything is shiny & new.

赫尔格达

早餐/午餐/晚餐

- **斯凯拉高街购物区** 是一家商店,可以在主城区内购买各种类型和种类的纪念品。
- 赫尔格达码头大道 是与埃尔达哈尔完全不同的地方,这里的一切都闪亮新颖。

HURGHADA <u><u>i</u> LUXOR 5</u>

B/L/D

- Luxor Temple is a large ancient Egyptian temple complex located on the east bank of Nile River in the city today known as Luxor.
- Great temple of Amun is the central temple of the nudge temples of Karnak complex.
- **Obelisk** is a tapered monolithic pillar, originally erected in Paris at the entrances of ancient Egyptian temples.
- Sacred Lake is in the middle of the Karnak temples complex in Luxor.
- Karnak Tourist Bazaar pyramids is one of the oldest bazaar in Egypt as established since 1945.
- Abou al-Haggag Mosque is integrated into the structure of Luxor temple, as an Ancient Egyptian centre of worship, making it one of the oldest continuously used temples in the world, dating back to the reign of Pharaoh Amenhotep III in the 14th century BC.

赫尔格达 🚊 卢克索

早餐/午餐/晚餐

- **卢克索神庙** 是一座大型的古埃及神庙群,位于今天称为卢克索的城市,位于尼罗河东岸。
- 阿蒙拉神庙 是卡纳克神庙群中的中央神庙。
- 方尖碑 是一根逐渐变细的单体石柱,最初在巴黎的古埃及神庙入口处竖立。
- 圣湖 位于卢克索卡纳克神庙群的中央。
- 卡纳克旅游集市金字塔 是埃及最古老的集市之一,成立于1945 年。
- 阿布·哈贾格清真寺 融入了卢克索神庙的结构,是古埃及的一个崇拜中心,使其成为世界上最古老的持续使用的神庙之一,追溯到公元前14世纪法老阿蒙霍特普三世的统治时期。

LUXOR = ESNA = EDFU 6

- Valley of the Kings is in Egypt where the rock-cut tombs were excavated for the pharaohs and powerful nobles of the New Kingdom for nearly 500 years from the 16th to 11th century BC.
- Colossi of Memnon are two massive stones statues of the pharaoh Amenhotep Ill which stand at the front of the ruined mortuary temple of Amenhotep III.

EDFU = KOM OMBO = ASWAN

- Egyptian Horse Carriage The heavenly beauty of Aswan will be waiting for you which makes an Aswan horse carriage trip resembling a trip across ancient times.
- Temple of Kom Ombo is an unusual double temple in the town, upper Egypt.
- Temple of Sobek was a large temple complex, centre of the worship if the crocodile-God Sobek.
- Crocodile Museum that features a number of mummified crocodiles and statues in the shape of crocodiles.



- Felucca Cruises on the Nile River are the quintessential way to travel Africa's longest river.
- Elephantine Island is famous in ancient Egypt for its palaces and temples.
- Kitchener's Island is a small, oval-shaped island in the Nile at Aswan.
- Aswan Botanical Garden is divided into 27 squares with vertical and Horizontal paths cutting each other making it like a chess board.
- Agha Khan Mausoleum is the mausoleum of Aga Khan III, Sir Sultan Muhammed Shah, who died in 1957. The mausoleum is located at Aswan along the Nile of Egypt.

阿斯旺,开罗

卢克索 量伊斯纳 量埃德富

立在阿蒙霍特普三世的陵墓前。

埃德富臺科姆翁博臺阿斯旺

象岛 - 在古埃及因其宫殿和神庙而闻名。

帝王谷 - 是位于埃及的一个地方,那里为新王国时期的法老和强

大贵族开凿了岩石墓穴,历时近500年,从公元前16世纪到公元

门农巨像 - 是两座巨大的石雕像,代表法老阿蒙霍特普三世,屹

埃及马车 - 在阿斯旺,将体验到天国般的美景,使得阿斯旺的马

索贝克神庙 - 是一个大型的神庙群,曾是崇拜鳄鱼神索贝克的中

尼罗河埃及帆船 - 在尼罗河上,法鲁卡游船是穿越非洲最长河流

阿斯旺植物园 - 分为27个方格,纵横交错的路径交织在一起,形

阿迦汗陵墓 - 是阿迦汗三世(赛尔·苏丹·穆罕默德·沙赫)的陵墓,

基钦纳岛 - 是尼罗河上一个位于阿斯旺的小型椭圆形岛屿。

他于1957年去世。陵墓位于阿斯旺,沿尼罗河而建。

鳄鱼博物馆-展示了许多木乃伊化的鳄鱼和鳄鱼形状的雕像。

孔姆翁博神庙 - 位于埃及上游的一个独特的双神庙。

早餐/午餐/晚餐

前11世纪。

早餐/午餐/晚餐

早餐/午餐/晚餐

的典型方式。

成像棋盘一样的布局。

车之旅仿佛穿越古代时光。

早餐/午餐/晚餐

- 阿斯旺大坝 是世界上最大的堤坝,建于1960年至1970年之间, 横跨尼罗河,在阿斯旺地区。
- 纳赛尔湖 是尼罗河上的一个水库, 位于埃及上游和苏丹北部。
- 菲莱岛 位于阿斯旺低坝水库内,位于阿斯旺大坝和纳赛尔湖的
- 伊西斯神庙 是一座罗马时期的神庙, 献给埃及女神伊西斯。

ASWAN TCAIRO 9

B/L/D

- Aswan High Dam is the world's largest embankment dam, which as built across the Nile in Aswan between 1960 and
- Lake Nasser is a reservoir on the Nile River in upper Egypt and Northern Sudan.
- Philae Island in the reservoir of the Aswan low dam, downstream of the Aswan dam and Lake Nasser.
- Temple of Isis is a roman temple dedicated to the Egyptian Goddess Isis.



- Step Pyramid of Djoser is an Archaeological site in the Saggara necropolis, Egypt.
- Great Pyramid of Giza is the largest Egyptian Pyramid and the tomb of the fourth dynasty pharaoh Khufu. (Include Camel Ride)
- Sphinx is a mythical creature with the head of a human and the body of a lion.
- Khan El-Khalili is a famous bazaar and soug in the historic centre of Cairo.
- Ben Ezra Synagogue is situated in the Fustat part of Old Cairo, Egypt. According to local folklore, it is located on the site where baby Moses was found.



- 阶梯金字塔 是位于埃及萨卡拉墓地的一个考古遗址。
- 吉萨大金字塔 是埃及最大的金字塔,也是第四王朝法老胡夫的 墓葬。(包括骑骆驼)
- **狮身人面像** 是一种神话生物,具有人的头部和狮子的身体。
- 哈利利市场 是开罗历史中心一个著名的集市和市场。
- 本·以斯拉犹太教堂 位于开罗旧城区的富斯塔特地区。根据当地 的传说,它位于摩西婴儿被发现的地方。

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.

CAIRO - ALEXANDRA - CAIRO

B/L/I

- Montaza Palace is a museum and extensive garden in the Montaza District of Alexandria.
- Roman Amphitheatre is one of Alexandria's most popular monuments & Egypt's second most important city, after the capital, Cairo.
- The Citadel of Qaitbay is a 15th-century defensive fortress located on the Mediterranean sea coast, in Alexandria, Egypt.

开罗-亚历山德拉-开罗

早餐/午餐/晚餐

- 蒙塔扎宫 是位于亚历山大蒙塔扎区的一座博物馆和广阔的花园。
- 罗马剧场 是亚历山大最著名的古迹之一,也是埃及仅次于开罗的第二大重要城市。
- **凯特贝城堡** 是一座15世纪的防御性堡垒,位于埃及亚历山大的 地中海沿岸。

12 CAIRO SINGAPORE <u>开罗</u>新加坡 B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

13 SINGAPORE 新加坡









For reservations or any other inquiries, please contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel: 6908 7666 B 8138 5033

People's Park Centre #02-75A

101 Upper Cross Street S(058357)

E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg

www.searchtravel.com.sg





Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the Itinerary, the English version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442





■ enquiry@searchtravel.com.sg

⊕www.searchtravel.com.sg

🕯 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357